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Referat 
Deltagere; Mette, Daniel, Mikkel, Thomas, Karin, Nathalie, Lise, Torry, Kirsten, Søren, Vivi  
Afbud Mathias 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Velkommen til de nye medlemmer 

Præsentation og stort velkommen til Mette, Daniel og Natalie. 
 

3. Orientering om skolen lige nu 
Travlt med at få skolen godt i gang igen og tage imod ny indskolings-/SFO-leder (Kirsten)  
 

4. Konstituering af bestyrelsen 
Mikkel valgt til formand.  Thomas valgt som næstformand. 
 

5. Skolebestyrelsens arbejde 
Vi arbejder på et overordnet niveau med hele skolens virke fx principper, tilsyn, hørings-
svar, budget og regnskab, ordensregler, værdisæt m.m. Der er en lang række skal-opgaver, 
som er beskrevet i den udleverede håndbog for skolebestyrelsens arbejde, som alle opfor-

dres til at få læst til næste møde.  
Forslag om at der laves et årshjul for de faste punkter (se eksempel på side 36 i håndbo-
gen). Der har været tradition for at bestyrelsen har haft fokus på at lave indsatser, der kan 
flytte noget konkret positivt for skolen. 
 

6. Sidste års indsats; Vorrevangskolen, kommunikation, fastholdelse af distriktselever 
Vi skal kæmpe for at tiltrække og fastholde distriktets elever. Vi har været undersøgende 
på forklaringer gennem besøg i børnehaver og deltagelse i dagtilbudsbestyrelsesmøder. De 
gamle dårlige fortællinger, frygten for den blandede skole, de små boliger og dyre huspri-
ser er nogle af de svar, vi har fået. Vi skal fortsat blive langt bedre til at kommunikere om 
alt det vi lykkes med, vores høje elevtrivsel og store forældretilfredshed. 
Vi har flyttet vores infomøde for nye forældre til 30.august med samme program som sid-
ste år. Invitationen sendes med e-boks og ophænges i børnenes garderobe i børnehaverne. 

Vi håber at flere små hverdagshistorier på Facebook og billeder på Instagram kan være 
med til at ændre fortællingen om skolen, og at vi tydeligt kommunikerer skolens styrker og 
udfordringer. Sørens kvartalsvise tema-nyhedsbreve til alle forældre fortsætter, og næste 
nyhedsbrev, som Thomas står for, er det med forældreinterview: ”Derfor valgte vi Vorre-
vangskolen”. Det kommer ud midt i september inden skoleindskrivning 1/10. Ledelsen del-
tager også i år på forældremøder i børnehaverne. 
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7. Høringssvar. Justering af skolehenvisningspolitikken 
Hvis der er mere end 20% på en årgang med et sprogstøttebehov er det politisk besluttet, 
at man ikke må optage flere elever med sprogstøttebehov på årgangen. Der er flere dilem-
maer i spil. Fra et børneperspektiv er det positivt, at flere kan få lov at starte på den lokale 
skole, og vi er også interesserede i flere børn. Men vi skal være meget opmærksomme på 
en passende balance i vores klasser på alle klassetrin. 

Søren laver et forslag til høringssvar, som sendes ud på mail til kommentering i bestyrel-
sen.  
 

8. Forslag til møde datoer.  Tirsdage kl. 16.30 -18.30, men nogle møder kan forlænges efter 
behov: Dette års mødedatoer er:  
20. september, 1. november, 6. december, 24. januar, 28. februar, 4. april, 30. maj. 
 

9. Punkter til næste møde 

• Større kendskab til hinanden  

• Ønsker til bestyrelsens fokus/tema 

• Skolebestyrelsens skal-opgaver – gennemgang af håndbog 

• Tiltrækning af elever 

• Årshjul 

 
10. Meddelelser og evt. 

Inden længe bliver alle skoler kontantfrie, Alle får et børn-og ungekort til betaling. Skolerne 
skal også etablere affaldssortering, så der er også hen over sommeren sat nye skralde-
spande op i klasserne. 
Mails til bestyrelsen sendes ud via Outlook.  
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